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Beste Raadsgriffier,
 
Ik wou niet één specifieke partij aanschrijven, maar eigenlijk de hele gemeenteraad. Ik
begrijp dat dat via u kan. Wilt u onderstaand doorsturen?
 
 
Aan de gemeenteraad,
 
Ik loop de laatste tijd steeds vaker tegen dingen aan, hier in Zwolle, wat me boos en
verdrietig maakt.
-de veel te dure en in mijn ogen zinloze passerelle over het spoor voor het engelenpad. En
dan volgt er nog een brug, verderop, over de snelweg die ook heel veel gaat kosten, maar
niemand in mijn omgeving weet daarvan. Dus dan vraag ik me af in hoeverre wij
Zwollenaren mee kunnen denken met de besluiten die er genomen worden.
-de plannen voor het station waar een rond entreegebouw gaat komen, ook al heel erg
onbekend bij mijn kennissen. Ook een duur project en ik vraag me af wie er blij van gaat
worden.
 
Dus ik had al het idee om hier "'iets" mee te doen. 
Maar dat ik u als gemeenteraad nu aanschrijf is het volgende. Dat deed de emmer
overlopen. Ik las in de nieuwsbrief van Zwolle Groenstad:
 
"Zwolle wil de Singels langs de stadsgracht aantrekkelijker maken.
Inwoners van de stad zijn uitgenodigd om mee te denken.
In de eerste versie van de plannen zette de gemeente een streep door een rij bomen aan de
overkant van theater De Spiegel."
 
Nou vraag ik me toch echt af hoe u aantrekkelijk maken en bomen kappen met elkaar wilt
combineren??
 
Ik hoor heel graag van u!

Vriendelijke groet,

 
 




